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Ordinær generalforsamling 2015 

Hillerød Jagtforening 

Tid: 21. oktober 2015, kl 19.30 

Sted: Klubhuset, Stationsvej 1, 3400 Hillerød 

Generalforsamlingen indledtes med 1 minuts stilhed til ære for de året afdøde 

medlemmer. 

1. Valg af dirigent (og referent) 

Bestyrelsen foreslog Philipp Quedens, som dirigent. Forslaget blev 

enstemmigt vedtaget. 

Bestyrelsen foreslog Chr Færch Jensen. Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

Dirigenten konstaterede, generalforsamlingen var lovlig, idet den var indkaldt, 

i henhold til vedtægterne. 

2. Bestyrelsens beretning. 

Formanden aflagde på vegne af bestyrelsen beretning for det forgangne år. 

Medlemssituationen. 

Foreningen har pr 1. oktober 506 medlemmer mod 488 sidste år. En beskeden 

om en meget tilfredsstillende fremgang. Medlemstallet i Kreds 7 er faldet 

3,5%. 

Kontakt med foreningens medlemmer. 

Vi har indført "Foreningsmeddelelser". Det er en kort orientering, reminder 

osv på aktiviteter. Disse sendes ud pr email. Det er dog et problem, at vi 

mangler e-mail adresser på ca 40% af medlemmerne. 

Rævehagl har fået et ansigtsløft i løbet af året. Stor tak til Lars Gottschalksen. 

Vi vil satse noget mere på annoncører. Hvem har lyst til at hjælpe med dette?. 

Vi kan med glæde konstatere, at ca 10% af foreningens medlemmer bidrager 

som instruktører, hjælpere osv til foreningens drift. Stor tak til dem. 

Riffelskydning. 

Der har været afholdt 49 skydninger på Hannebjerg med stor deltagelse. Vi 

kan dog godt mærke, at der er en meget langsom ekspedition af 

våbentilladelser, idet der har været nedgang i deltagelsen i riffelprøverne.  

Der har også været holdt Elgpokalskydning med stor deltagelse.  

Der er planer om at anlægge en 50 m bane til salonriffelskydning i det 
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kommende år. 

Formanden rettede en stor tak til Bent Behrmann og de øvrige instruktører. 

Jagthorn. 

Det er en lille men trofast skare på ca 6 personer. De stiller gerne op ved 

glædelige og sørgelige begivenheder. Ligesom de spiller ved messer og 

udstillinger. 

Også stor tak til dem. 

Flugtskydning. 

Der har været afholdt mange skydninger på banen, lørdag og tirsdag 

formiddag. I sommerperioden også tirsdag aften. Stor tak til de mange 

instruktører. 

Der er brugt megen tid på fornyelse af landzonetilladelse og miljøtilladelse. 

Landzonetilladelsen er opnået, men der stadigt pågår undersøgelser i relation 

til miljøtilladelsen. Hillerød har behov for at uddanne nogle flere instruktører. 

Der er afholdt store udgifter til opsamling af skudte lerduer. Grundet 

usikkerheden omkring de fremtidige oprydnings udgifter udbetales der ikke 

udbytte til moderforeningerne. 

Hunde. 

Der har været afholdt kurser i lydighedstræning og apporteringstræning, 

afsluttende med en uofficiel apporteringsprøve. Bent Mariager og Harald 

Knudsen har været de bærende kræfter. 

Programmet for næste år er på plads. 

Stor tak til alle instruktører. 

Rævehagl. 

Bladet har fået stort løft i løbet af året. Der blev udgivet et separat 

udstillingsnummer i forbindelse med jagtmessen. Vi har fået 

annoncebookinger, men mangler en person til at varetage relationen til vore 

annoncører.  

Jagttegnsskolen. 

Der har i år været 37 deltagere på jagttegnsskolen med en beståelsesprocent 

på 89%, hvilket er meget flot.  

Der starter et nyt hold op i november. 

Stor tak til Jørgen Westphaell og Ib Kammersgaard. 
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Jagt og regulering. 

Dette foregår primært i Jægerråds regi. Der er reguleret 307 rågeunger. Der 

fanget ca 20 mink og 3 ræve med skab. 

Koordineringen drives af Chr Færch Jensen 

Nyjægeraktiviteter. 

Der er afholdt 3 nyjægerjagter på kommunale jorde. Naturstyrelsen vil 

afholde 6 nyjægerjagter. Der opfordres til at invitere nyjægere med på 

jagterne i de forskellige konsortier. 

Eksternt samarbejde. 

Vi har et godt fungerende Jægerråd. Det ledes af Chr Færch Jensen. Vi har 

ligeledes et velfungerende Grønt Råd, Chr Færch Jensen er jægernes 

repræsentant. Vi har trukket os fra kredsbestyrelsen.  

Vi satser stærkt på samarbejdet med de øvrige foreninger i Distrikt 4 

(Nordsjælland) 

Vi deltager aktivt i kreds- og repræsentantskabsmøder i DJ. 

Der ud over samarbejder vi med Karlebo om flugtskydningsbanen og med 

Hørsholm og Karlebo i HHK (riffelbanen) 

Vi er samtidigt åbne over for samarbejde med andre organisationer. 

Bestyrelsen. 

Vi vil have øget fokus på et glidende generationsskifte i foreningen. De øgede 

aktiviteter kræver en større indsats af udvalgene. 

Vi har aftalt med Karlebo, at vi vil give vores samarbejdsaftale et servicecheck. 

Der vil komme en øget indsats omkring nyjægerne. 

Vi vil have øje for eventuelle nye aktiviteter 

Foreningsaftener. 

Vi har planlagt 5 foreningsaftener. De finder sted den sidste torsdag i 

vintermånederne (undtagen december). Jørgen Jacobsen har sammensat et 

godt program. Formålet er dels at få en eller anden for jagtfaglig viden med 

hjem og dels at styrke kammeratskabet mellem medlemmerne. 

Buejagt. 

Hvis der er tilstrækkelig stor interesse blandt medlemmerne vil vi opstarte 

bueskydning. 

Kommentarer og spørgsmål 

Jørgen Jacobsen opfordrede til at lave en officiel apporteringsprøve som 
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afslutning på hundetræningen. Ideen drøftes på næste hundeudvalgsmøde.   

Harald Knudsen mente at enkelte bestyrelses/udvalgsmedlemmer skulle 

overveje, om deres indsats var god nok. 

Harald Knudsen spurgte om omkostningerne til hundearbejdet. Formanden 

henviste ham til regnskabsspecifikationerne. 

Lars Hedegaard Larsen var meget glad for nyhedsbrevene og 

aktivitetsoversigten. Han syntes, at der var gode aktiviteter for nyjægerne. 

Der efterlystes en oversigt i Rævehagl over bestyrelse og udvalg. 

Bestyrelsens beretning blev godkendt. 

3. Fremlæggelse af Regnskab 

Formanden gennemgik kort det reviderede regnskab. Han konstaterede, 

resultatet var et rundt nul. Der havde været stærkt stigende indtægter fra 

Jagttegnsskolen og hundeudvalget. Der havde været store omkostninger til 

Rævehagl, som forventes mindre næste år på grund af annonceindtægter. 

Flugtskydningsbanen havde ikke givet udbytte i år grundet usikkerheden om 

de årlige oprydningsomkostninger. 

Regnskabet blev godkendt. 

4. Indkomne forslag. 

Der var ikke indkommet forslag til behandling på generalforsamlingen 

5. Fastsættelse af kontingent og budget til godkendelse 

Bestyrelsen forslog at forhøje kontingentsatserne, bl.a begrundet i stigende 

portoudgifter. 

Nye kontingentsatser i DKK (tidligere i parentes): Ordinær 227 (200), Junior 0 

(0), Ungdom 52 (0), Senior 164 (100), Husstand 204 (200), Ekstraordinær 200 

(200), Støttemedlem 100 (100), Kursister 0 (0). 

Forslaget blev enstemmigt vedtaget. 

Formanden præsenterede bestyrelsens forslag til budget. Der forventes en 

lavere indtægt fra Jagttegnsskolen og fra Hundeaktiviteter. Der forventes 

lavere omkostninger vedrørende Rævehagl. 

Budgettet udviser et overskud på 10.000 kr. 

Budgettet blev godkendt. 

6. Valg  

Bestyrelsesmedlemmer 

Bent Behrmann og Inger Marie Jensen blev genvalgt. Peter Vinding, Lars 
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Gottschalksen og Michaell Jørgensen blev nyvalgt. 

Suppleanter 

Knud Larsen, Ole Jørgensen og Julie la Cour blev genvalgt. Christian B. 

Jørgensen og Henning Frandsen blev nyvalgt. 

Revisorer 

Jakob Jønsson blev genvalgt. Torben Lohfert blev nyvalgt. 

Revisorsuppleant  

Per Hessel blev genvalgt. 

7. Eventuelt 

Kresten Rasmussen orienterede om hjortevildtet i Nordsjælland. Der er et 

ønske fra Vildtforvaltningsrådet om en bedre sammensætning af 

hjortevildtbestanden. Specielt skulle andelen af hinder og yngre hjorte 

reduceres, mens andelen af store hjorte øges. Samtidigt skulle skaderne på 

marker og skove holdes på et acceptabelt niveau, herunder også 

kompenseres. Det var der ud over også målet at få en øget spredning af 

bestanden. Kresten Rasmussen opfordrede til et øget samarbejde på tværs af 

markskel, for at det kunne lykkedes. Samtidigt oplyste Kresten Rasmussen, at 

der blev gjort en ekstra indsats for få nogle valide bestandsopgørelser. De 

foreløbige indikerede, at bestanden er større end hidtil antaget. 

KR opfordrede til at komme med gode ideer til den fremtidige hjortevildts 

forvaltning. 

Generalforsamlingen sluttede 21. 30 

 

Dirigent: 

 

 

______________________ 

Philipp Quedens 
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